
Referat bestyrelsesmøde 16. august 2022 kl. 17-19.45 

 

• Mødet starter kl. 17.00 (17.00-17.05) 
• Godkendelse af dagsorden og referat 

 

• Temadag flyttes (17.05-17.10) 
• Fredag fra kl 12? 
• Lørdag fra 9-15? 

 
Temadagen flyttes til efter nytår. Temadagen placeres på en fra i januar fra kl. 12.00. 
Dagen hvor der skulle have været afholdt temadag, d. 27.oktober, ændres det til et almindeligt 
bestyrelsesmøde.  

• Opsamling på skriftlig evaluering af skolebestyrelsens arbejde v. Signe (17.10-17.20) 
• Hvad er gået godt? 

Generelt er der en oplevelse af, at det var en god Temadag hvor der blev arbejdet i dybden. Gode 
møder hvor der er en god tone også selvom der er svære ting der drøftes. 
Godt arbejde og proces med at opdateres principperne. 

• Hvad kan vi blive bedre til? 
At sikre at der føres tilsyn. Opmærksom på at hvis der er flere ting, der skal arbejdes med i 
underudvalg, kan der gå vigtige fælles drøftelser tabt.  
Det er vigtigt at der på møderne er forskellige måder at arbejde med punkterne på. 
Opmærksom på kommunikationen til forældregruppen. 

 

• Status fra skolen v. Uffe/Ane/Malene (17.20-17.40) 
• Hvor mange endte med tidlig oprykning? 

2 2. klasses elever flyttede fra indskoling til junior. 
5 6. klasses elever flyttede fra junior til ungdom. 

Bestyrelsen har en særlig opmærksom på elever der rykker tidligere afdeling.  

• Hvor mange elever fik vi visiteret i alt? 
Der er start 12 nye elever i indskolingen. Der er lige visiteret endnu 1 elev der starter i uge 34. Der 
har været visiteret 1 elev til juniorafdelingen pr. 1/7. Den pågældende elev er flyttet igen og er 
derfor meldt ud.  

• Klassefordeling pba nye elever 
Der er inddraget lokaler i indskolingen, så der er blevet plads til flere elever.  

• Nye ansættelser 
Der er ansat 5 pædagoger og 10 medhjælpere. 

 

• Information og drøftelse af episode omkring medicinhåndtering v. Uffe og Signe 
(17.40-18.10) 

• Information fra Uffe og Signe  



Retningslinje ift. medicinhåndtering skal revideres. Det besluttes at det bliver en af de første der 
arbejdes med i dette skoleår. 

 
• Drøftelse af potentielle kommende besparelser * v. Uffe (18.10-19.00) 

 
• Information fra Uffe og derefter drøftelse 

Dybkær Specialskole, Videnshus Dybkær og Dybkær busserne skal i alt spare 0,8 % af det budget 
der blev meldt ind d. 31/5-22.  Det betyder at der skal spares 500.000 kr. indtil 31/12-22. 
 
Bestyrelsen har en opmærksomhed ift. at der skæres mindst på personaleressourcer.  
 
Budget 2023: 
Der skal indsendes et høringssvar inden 6/9-22. Signe og Tanja justerer høringssvaret.  
 
Bestyrelsen tager til næste byrådsmøde og står udenfor byrådssalen når politikerne ankommer. 
Bestyrelsen står alle med en solsikkesnor om halsen, hvor der er skilt der sættes på, hvor der skal 
skrive noget a’ la ”Jeg er forældre til et barn med et handicap”. Eva laver udkast til skrivelse og 
afstemmer det med bestyrelsens forældregruppe. 

 
 
Tilsyn med lokaleændringer på skolen, Arendalsvej v. Uffe (19.00-19.30) 

• Vi går rundt og ser de nye lokaleændringer i indskolingen, ser lokaler i 
Junior og Ung samt solistrummene 

Bestyrelsen har foretaget fysisk tilsyn af indskolingen, junior og lokaler der anvendes til elever 
der har brug for lokale for sig selv.  
 
Referat læses, korrigeres eventuelt og godkendes v. Signe (19.30-19.45) 
 
Evt. 
Der er en opmærksomhed ift. overholdelse af GDBR på kørselssedler.  

Det undersøges og tages på som punkt til næste bestyrelsesmøde. 

 

Referent/ Ane Borum 


